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Leo Westerblom sekreterare.

Återbud:
Mikael Erdefelt

§ 1 Mötets öppnande
Ordföranden Axel Otten för dagens möte hälsar alla välkomna och
öppnar dagens möte.

§ 2 Presentationsrunda
Deltagarna på dagens sammanträde presenterar sig.

§ 3 Godkännande av dagordning
Mötet godkänner den utsända dagordningen med vissa tillägg.

§ 4 Val av justerare
Mötets ordförande Axel Otten och Stig-Joeran Samuelsson väljs till
att justera dagens protokoll.

§ 5 Föregående protokoll
Protokoll 1/2022, Sammanträde 2022-01-21.
Rådet godkänner föregående protokoll och lägger det till
handlingarna.

§ 6 Information från förvaltningen

Ingen information lämnas med anledning av återbud.

§ 7 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde
Stadsdelsnämnden har sammanträde den 2022-02-17. En länk har
sänts med kallelsen till dagens möte.
Rådet kommer att lämna synpunkterpå stadsdelsnämndens
verksamhetsberättelse men hinner inte till nämndens kommande
möte. Lotta Rosenström och Axel Otten sammanställer synpunkter
till rådets nästa möte.



§ 8 Särskilda frågor till detta möte

- Arbetsgrupper
Mötet följer upp rådets tre arbetsgrupper, arbetsmarknads-,
kommunikations-och tillgänglighetsgruppen.

Lotta Rosenström bjuder in en avförvaltningens kommunikatörer
till kommande sammanträde för att diskutera hurförvaltningens
kommunikation kanförbättrasförpersoner med lässvårigheter.

- Dialog med inbjuden Vilde Stampe (Stadsmiljö)
Vilde Stampe informerar om samarbetet med exploateringskontoret
kring projektet Mälaräng. Det handlar om en tunnel mellan
Skärholmen och Mälarhöjden. Ett konstverk ska tas fram och det
kommer att bli samråd under några tillfällen under mars. Vilde
Stampe skickar ut inbjudan med karta till rådet. 3 yngre och en
representant för pensionärsrådet är också inbjudna.
Landskapsarkitekter är anställda för att arbeta med projektet.
Rådet återkommer till Vilde Stampe med namnpå representanter
för rådet som kan delta.

- Uppföljning av deltagande i MatchedlN.
Stefan Tengman, VD för företaget Matchedln, informerar om vilka
förväntningar Matchedln har på samarbetet med
funktionshinderrådet i planerna på att starta ett projekt med
förvaltningen. Företaget anställerfunktionsnedsattapersonerför att
delta i projektet och fungerar som en brygga för deltagarna att få en
anställning på den öppna arbetsmarknaden.

Stefan Tengman informerar om att företaget har dialog med
förvaltningen i Skärholmen om hur företaget kan fånga upp
personer med funktionsnedsättning, och om de kan aktivt kontakta
personer med till exempel boendeinsatser inom
stadsdelsförvaltningen. Företaget väntar på svar från förvaltningen
och ser gärna att rådet har en pådrivande roll i att förvaltningen
arbetar vidare med planerna för projektet.

Mötet diskuterar frågor om arbetsmarknadsinsatser för
funktionsnedsattapersoner såsom vilka konsekvenser kan till
exempel kvotering till arbete ge.

Salar Rashid frågar om hur Matchedlns samarbete ser ut med
Jobbtorg?



Stefan Tengman svarar att de har samarbete med Jobbtorg,
kommuner och arbetsförmedlingen och får förslag på arbetslösa
som kan passa in i projektet. Matchedln har kontakter med företag
som önskar anställa funktionsnedsatta personer. De träffar de
arbetslösa och gör en utvärdering av individens förmågor. Därefter
lämnar Matchedln förslag till arbetsgivare på vilka individer som
kan passa på arbetsplatserna. Salar(s) bjuder in Stefan Tengman till
möte med (s)-gruppen för diskussion. Lotta Rosenström tar initiativ
till möte mellan rådets arbetsmarknadsgrupp, Stefan Tengman och
Julius Charpentierförfortsattplanering.

- Uppföljning av IT-projekt.
Mötet diskuterar frågan om förvaltningens IT-fixartjänst. IT-fixaren
Fredrik Israelsson Bard bjuds in till ett kommande sammanträde
för uppföljning av projektet IT-fixare.

-Aktuella svar på remisser
Ett svar från rådet om en kontorsremiss Boendeplanför särskilt
boende LSS och Sol har lämnats till stadsdelsförvaltningen. Rådet i
Hägersten-Älvsjö ställer sig bakom Skärholmens råds synpunkter.

-Dialog med representanter för (V) i stadsdelsnämnden
Till dagens sammanträde har inbjudan sänts till företrädare för
Vänsterpartiet i stadsdelsnämnden. Även representanter för
Socialdemokraterna och Feministiskt initiativ, som anslutit till
mötet, lämnar synpunkter på samarbetet med funktionshinderrådet.

Shamso Ali Hassan och Carl-Henrik Caldaras informerar om
Vänsterpartiets arbete med funktionshinderfrågor och mötet
diskuterar frågorna. Rådet önskar också få svar på frågan om hur
rådet bäst kan stötta politikerna i gemensamma ärenden och får till
svar att nu diskuterar rådet mer övergripande frågor vilket är
positivt. Lokala frågor om trappor eller dylikt kan rådet direkt ta
med förvaltningen.
Politiker önskar att få synpunkter på välfärdsfrågor, såsom
exempelvis LSS-bostäder. Till verksamhetsberättelsen vill politiken
få synpunkter på berättelsens indikatorer, aktiviteter och nämndmål.

Rådet kan också mejla direkt till politiken om vilka förslag rådet
har. Det är viktigt att ha respekt för hur kommunen är organiserad
och driva frågor i rätt forum. Politikerna önskar få ta del av rådets
synpunkter och förslag inför stadsdelsnämndens sammanträden.



Rådet skickar synpunkter på verksamhetsberättelsen 2021 till
inbjudna politiker.

Rådet har ännu inte fått ta del av Maria Nilssonsförslag till
arbetsformerför rådet i Skärholmen, men förväntar att få se
förslaget inom kort.

Ett inom staden centralt förslag finns om ny organiseringen av
stadens funktionshinderråds organisering. Funktionshinderrådet i
Skärholmens ställer sig kritiska till att minska antalet
funktionshinderråd i staden och har fått gehör för kritiken från andra
av stadens råd.
Det beslutas att rådet skickar tre dokument till besökande politiker.
rådets synpunkterpå verksamhetsplan 2022för Skärholmen med
prioriterade områden, yttrande över stadsledningskontorets
utredning "Rådförfunktionshinderfrågor -En utredning om hur
delaktighet och inflytande kan stärkas" samtyttrande över Särskilt
boendeförpersoner medfunktionsnedsättning enligt LSS och
SoL2022-2032.-

§ 9 Skrivelser och rapporter
Januari månads program för Skärholmens stödenhet med
aktivitetscenter har skickats ut till rådet.

§ 10 Post till rådet
Presentation om Arbetsförmedlingens arbete med unga
funktionshindrade. Presentationen skickas digitalt till rådets
medlemmar av sekreteraren.

§ 11 Punkter till nästa möte
1. Presentation av adjungerad representant
2. Uppföljning av arbetsgruppernas arbete
-stadsmiljö, arbetsmarknad, kommunikation
3. Verksamhetsberättelse 2021 för Skärholmen.
4. Maria Nilssons utredning om rådens framtid.
5. Kommunikatör och samarbetsprojekt med rådet. (inbjudan)

§ 12 Övriga frågor
Mötet diskuterar samarbetet med kommunstyrelsens råd för
funktionshinderfrågor. Lotta Rosenström kontaktar
kommunstyrelsensfunktionshinderråds ordförande Martin Hansson
och sekreterare Daniel Björkegren.



§ 13 Mötet avslutas
Sammanträdets ordförande tackar ledamöterna efter gör en
utvärdering av dagens möte.

Sekreterare
Leo Westerblom
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Jag har inget att tilläga till protokollet.

Ha de...
Stig-Joeran Samuelsson

Från: Axel Otten <axel.otten@hotmail.com>
Skickat: den 14 februari 2022 21:00
Till: stigen48@gmail.com
Kopia: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>; rosenstrom.lotta@gmail.com
Ämne: Justerat protokoll från rådets möte 2022-02-11

Stig!

Efter konferens med Lotta kommer här det justerade protokollet till dig för synpunkter. Bra om du hör av
dig till Leo ganska snart så han hinner skicka det till nämnden.

Ha det gott!
Axel


